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Ing. Gore: 

Interpelácia je tiež ohľadom  eurofondov. V rámci toho istého operačného programu bola 

vypísaná výzva na Informačné aktivity pri separácii. Dostali sme na otázky tykajúce sa toho, 

čo budeme žiadať z eurofondov a z Nórskych fondov aj odpoveď takú, že do tohto sa 

zapojíme. Nezaregistroval som, žeby sme sa zapojili. Prečo? Veď tam bolo možné 

informovať obyvateľov, mohli sme tlačoviny mať zaplatené na informačné aktivity súvisiace 

s komunálnym odpadom a separáciou komunálneho odpadu. Otázka, prečo sme sa nezapojili? 

 

PhDr. Čižmár: 

No, odpoveď je tá istá, čo som vám povedal pred chvíľou. Čo sa týka informácií a riešenia 

otázky separácie a odpadov, tá sa priebežne rieši aj tým, že sa umiestňujú kontajnery na 

separovanie. Samozrejme aktivity nato, aby boli informovaní obyvatelia sa riešia 

v kompetencii mesta. Riešime projekty, ktoré sú aktuálne pre mesto Trebišov, a ktoré je 

potrebné riešiť aj z hľadiska možností, napr. finančných možností, a o ktorých ste samozrejme 

aj informovaní, veď viete to na každej finančnej komisii.  

 

Ing. Gore: 

V rámci operačného programu Kvalita životného prostredia, bola vypísaná výzva pre subjekty 

na podporu triedeného zberu komunálnych odpadov, mierim tým na aktivitu, ktorá mala 

zabezpečovať triediace linky. Tiež sme hovorili o tom, že zapojíme sa, že budeme to riešiť, že 

v areáli technických služieb tam, kde bolo skleníkové hospodárstvo, tam to chceme umiestniť. 

Alokovaných je 10 mil. eur na túto aktivitu. Pýtam sa, prečo neboli pripravené žiadosti 

a podklady? 

 

Mgr. Mokáňová: 

Pán poslanec, je veľmi dôležité, aby ste aj pomenovali, kto je oprávneným žiadateľom. Preto 

naozaj tá odpoveď pre poslancov, ktorú očakávate bude daná písomne, lebo napríklad teraz 

ste tu zamiešali výzvu, kde mesto ako také nemohlo byť žiadateľom na dotrieďovaciu linku. 

Mohli to byť nejaké podniky, napr. naše technické služby a technické služby nemôžu byť 

žiadateľom, pretože okrem iných náležitostí, ktoré sú potrebné  vlastne urobiť pri podávaní 

žiadosti, je aj zistiť, či urobiť nejakú finančnú analýzu a zistiť, či ten podnik nie je 

v ťažkostiach a naše technické služby sú. Nemôžu sa uchádzať o príspevok z eurofondov.  

 

Ing. Gore: 

Sú v ťažkostiach, takže máme odôvodnenie prečo nemôžu, sme spokojní. Ja len niekoľko 

príkladov som uviedol. Ak chcem byť úspešní, ak chceme eurofondy čerpať, musíme podávať 

žiadosti. My tieto žiadosti nepodávame. To je moje konštatovanie v oblasti čerpania 

eurofondov. Skončil som.  

 

Mgr. Mokáňová: 

Áno, ja ešte musím povedať, že k tomu, aby sme podávali žiadosti, je potrebné mať 

zabezpečené osoby, ktoré na tom budú pracovať a financie. Také arogantné poznámky, keď 

chceme podávať nejakú žiadosť a máte na to peniaze v rozpočte? To skade chcete 



financovať? To je úplne bežné na komisii a traja referenti, ktorí na úrade sú Ing. Ferjo, pani 

Mgr. Dembická a pani Ing. Bugatová, naozaj, nikto na úrade z nich troch nezaháľa a pracujú 

na žiadostiach, koľko zvládnu. A naváľať na nich všetko možné, čo je vypísané, to sa 

jednoducho nedá, či sa vám to páči, alebo nie. Ja by som tiež bola rada, keby sme sa zapojili 

do všetkého a zas ste tu predniesli niektoré veci také vytrhnuté zo súvislostí, aj preto hovorím, 

že je potrebné tú odpoveď dať všetkým a nielen poslancom, ale aj občanom, aby nemali pocit, 

že na úrade sa nič nerobí, ľudia zaháľajú, len berú peniažky za to. Naozaj pracujú a odvádzajú 

kus práce.  

 

Ing. Gore: 

Pani zástupkyňa, tu nikto nepovedal, že na úrade niekto zaháľa. Ja hovorím o tom, že je 

obdobie, ktoré má obmedzené časové trvanie, kedy môžeme žiadať. Potom, keď to skončí, 

keď sa tieto prostriedky vyčerpajú, tak už potom žiadať nebudeme môcť, bude to všetko za 

nami.  Mali sme urobiť také organizačné opatrenia, aby sme tie veci, ktoré sú potrebné pre 

mesto a ja som vybral tie veci, ktoré podľa môjho názoru sú potrebné pre mesto, aby sme ich 

riešili. Veď teraz, žiadosť pripravujú externí dodávatelia, verejné obstarávanie pripravujú 

externí dodávatelia na zberný dvor. Máme na to peniaze, vyčlenili sme na to peniaze. A ďalšia 

vec, niečo, čo môžeme dostať, 95 % dotované a my vynaložíme 5 %, tak už aká väčšia 

priorita tu na meste má byť ako to, aby sme túto oblasť riešili, to nie na 100, na 120 %. A ja 

nikoho neobviňujem, že niekto tu spí, ale ako toto sú moje postrehy, ja s nimi nie som 

spokojný, tak ich prosím komunikujem.  

 

Mgr. Mokáňová: 

Ja sa ospravedlňujem, lebo naozaj sa mi nepáči, keď interpelácie zamieňame s diskusiou, ale 

nedá mi nezareagovať. Tí ľudia robia minimálne na 120 %. Ani mne sa to nepáči, a by som 

tiež bola rada, keby sme mohli zareagovať na každú výzvu, nedá sa a žiadne mesto to ani 

nedokáže. Nedokáže to nikto, každý si musí vybrať, čo je schopný urobiť a musím povedať, 

že aj keď sa vypracováva žiadosť externe, aj keď sa robí verejné obstarávanie externým 

obstarávateľom, alebo dodávateľom tých služieb, tie podklady všetky musia pripraviť ľudia tu 

na úrade. Tí zvonku ľudia predsa nepoznajú mesto Trebišov, oni nevedia čo potrebujeme, aké 

sú naše podmienky. Všetky podklady musia spracovať referenti, ktorí sú zodpovední za daný 

projekt.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 


